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Protokół nr 7/2015 
 

 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 29 czerwca 2015 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 12
30

,  zakończyło się o godz.12
45

. 
 

Członkowie Komisji – obecni na posiedzeniu wg załączonych list obecności, 

które stanowią załącznik nr 1  do protokołu. 

 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który 

na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

głosowanie:                          za – 5, przeciw – 0, wstrzym. się – 0 
                            
Ad. 1  Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Otrzymaliśmy pismo z prośbą o zaopiniowanie projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonie ulic: Rąbińskiej i Łubinowej. Projekt mpzp stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu.  

Proszę p. R. Cilskiego o przedstawienie tego projektu. 
 

Romuald Cilski – Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego:  

W obowiązującym planie jest ujęta szerokość obiektów budowlanych  

(9 metrów) dla obszaru 42 UH oraz przeznaczenie terenu na zabudowę 

usługowo-handlową. Celem zmiany planu jest ujęcie zabudowy mieszkaniowej 

jednorodzinnej i zabudowy usługowej bez wskazywania szerokości obiektów 

budowlanych. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do tego planu? 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 

       

 Kto jest za pozytywnym  zaopiniowaniem projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego 

w rejonach ulic: Rąbińskiej i Łubinowej? 
 

głosowanie:  za głosowało – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt miejscowego planu.  
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Czy są jeszcze inne sprawy? 

W związku z tym, że nie ma już innych spraw bieżących, zamykam posiedzenie 

Komisji.  

 

 

Przewodniczący Komisji 
 

Janusz Radzikowski 
 

Protokółowała 
 

Justyna Gaczkowska 


